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§ Zastupitelstvo města neodsouhlasilo 
nákup 37% společnosti BTS s.r.o.      
od minoritního vlastníka. Ing. Moravec 
městu nabídl svůj obchodní podíl       
ve společnosti za cca 6,5 mil Kč. ZaM 
neodsouhlasilo ani záměr odkupu         
a neprojevilo ani zájem nechat 
starostou připravit podklady a analýzy 
pro konečné rozhodnutí.

 Obvodní oddělení Policie ČR má     
od 1. července nového vedoucího - byl 
jím jmenován komisař npor. Bc. Martin 
Zelenický. Komisař npor. Vladimír 
Jahelka odešel k 31.3. na zasloužený 
odpočinek. V mezidobí byl pověřen 
vedením oddělení npor. Tomáš 
Kuchyňa, který bude dále zastávat 
funkci zástupce vedoucího. Činnost 
oddělení v 1. pololetí roku 2007 bylo 
vyhodnocena jako nejefektivnější        
v rámci celého okresního ředitelství!

 Zastupitelé měli možnost seznámit 
se s prvním návrhem na úpravu 
dopravního řešení náměstí, byla jim 
předložena první studie řešení 
vnitřního uspořádání kina, měli            
k  nahlédnut í  i  s tudi i  nových 
parkovacích míst na sídlišti. 

Na dětských hřištích na sídlišti          
a u hřbitova byly namontovány 
streetballové koše. Nutné bude ještě 
úpravit povrch těchto ploch, tak jak si 
basketbal žádá.

Sousední Česká Kamenice se 
rozhodla řešit problém s psími 
exkrementy po městě razantním 
zvýšením poplatků za psy a nákupem 
speciálního vysavače.

Letní kino v Benešově nad Ploučnicí 
- jediné na okrese Děčín - promítá 
pravidelně celé léto každý Pátek         
až do půlky září. Snahou bylo 
nabídnout po dohodě s filmovými 
distributory co nejnižší vstupné.

Pozemkový fond nabízí k prodeji 
pole nad Tescem. V územním plánu 
města je část tohoto pozemku určena k 
výstavbě rodinných domů, je zde 
o v š e m  j í l o v é  p o d l o ž í ,                      
které by neúměrně prodražilo zakládání 
staveb případných zájemců.
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Starosta: Odkup podílu BTS je dobrá investice 
Odkoupit sedmatřicetiprocentní podíl a rozhodně se dá zvýšit její výtěžnost. Pokud 

Benešovské teplárenské společnosti (BTS)   b y  se v budoucnu podařilo jeho návrh 
a stát se tak úplným vlastníkem. Tak právě prosadit, uvažuje o napojení plynové kotelny 
s tímto návrhem přišel benešovský starosta na další objekty ve městě. „Daly by se tak 
Karel Vrbický za členy městského vytápět obě budovy školy a cestou k nim by se 
zastupitelstva. Prozatím se ale setkal mohly napojit i firmy jako je Narva, Bottari 
s odmítavým stanoviskem. „Město by nebo Savčuk. Topení bychom mohli rozvádět 
takovou investici samozřejmě nemohlo platit centrálně, je zbytečné topit v každé budově 
z běžného rozpočtu. Nákupem zbývajícího zvlášť. Vidím v tom přínos i z hlediska 
podílu společnosti by se muselo zadlužit ekologie,“ uvedl starosta. Přislíbil,               
přibližně šestimilionovým úvěrem. To byl že se pokusí svůj návrh lépe připravit             
nejspíš důvod, proč zastupitelstvem města a požádat o odbornou expertízu, která by 
můj návrh neprošel,“ vysvětlil Karel Vrbický. jasně stanovila, zda je odkup BTS dobrou 
BTS je dnes společností bez dluhů, s dobrým investicí.
ziskem a podle starosty má budoucnost                                                                        (ah)

Podnapilé dívce pomohla kolemjedoucí řidička
I záchranou lidského života může skončit Tak se také stalo. Třicetiletá Karolína 

obyčejný návrat z oslavy narozenin. Barborová naložila dívku i chlapce do svého 
Důkazem toho je příběh benešovského auta a vydala se směr Děčín. „Ten večer jsem 
starosty Karla Vrbického, který z jedné dělala rodinného řidiče, rozvážela jsem 
takové o posledním červnovém víkendu šel. příbuzné z jedné oslavy. Kluků s dívkou jsem 
„S manželkou a naší společnou přítelkyní si na obchvatu všimla, když jsem vezla své 
jsme se v sobotu asi hodinu před půlnocí rodiče. Řekla jsem si, že až je odvezu,          
vraceli z oslavy narozenin našich přátel  n a  ob ch va t s e  vrátím a pokud tam ještě budou, 
a když jsme došli na obchvat, už z dálky jsme nabídnu jim pomoc,“ vzpomíná Karolína.    
viděli dvě postavy, které nesou nějaký To už na místo dorazil i starosta. V děčínské 
předmět,“ vypravuje starosta. Nejprve  n em o cn ic i  sp ol ečně s hochy odvedla dívku   
si myslel, že jde o sběrače kovů,  n a  ses te rn u.  P řiv ol an á  lék a řk a dívku vyšetřila 
kteří se vláčejí s něčím hodně těžkým.  a  p ot vrdila otravu alkoholem. „Slečnu přijali 
Když se ale k postavám přiblížili, zjistili,   k  h ospitalizaci a já se i s mladíky vrátila 
že dva mladíci nesou bezvládné tělo mladé zpátky do Benešova,“ končí vyprávění.  
dívky. „Mohlo jí být tak osmnáct až dvacet Benešovský starosta takový čin oceňuje         
let. Její zdravotní stav se nám na první pohled a velice si váží toho, jací obětaví lidé 
nezdál. Měla třes rukou, nekomunikovala, v Benešově nad Ploučnicí žijí. „Paní Karolíně 
zdálo se, že má otravu alkoholem,“ popisuje. Barborové patří velký dík. Dokonce nás 
Rychlá pomoc byla nezbytná. „Ještě než jsme esemeskou zpátky informovala o průběhu 
se stačili dohodnout, jak budeme postupovat, událostí v nemocnici a o návratu mladíků 
zastavilo u nás auto a jeho řidička nám zpátky do Benešova. Její nezištné pomoci     
nabídla pomoc. Domluvili jsme se, že odveze si moc vážím,“  uzavírá starosta.  

                                          Alena Houškovápodnapilou slečnu do nemocnice v Děčíně,“ 
říká starosta.

Škola se loučila s nejstaršími
V pátek 29. června proběhlo v aule ZŠ 

slavnostní vyřazení absolventů. Žáci celkem 
tří devátých tříd se při dojemném obřadu 
rozloučili s lavicemi základní školy. 
Nechyběla projekce vzpomínkových fotek, 
zpěv, tanec či hudba. Se studenty se rozloučil 
ředitel školy, celý učitelský sbor i zástupci 
města, kteří jim také předali dárky.

     
                                                text, foto: rl



str. 2

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

§Odbor VŽP řeší na základě podnětů 
místostarosty a vedoucího služeb nové 
parkovací možnosti na sídlišti. Velmi 
reálně vypadá možnost vybudovat cca 
10 nových míst v proluce mezi ulicemi 
Vilová a Družstevní.

Provoz školní družiny bude přerušen 
v období letních prázdnin v termínu     
od 2. července do 31. srpna. Zájem     
dle průzkumu projevili pouze dva žáci.

Na návrh státního zámku byla 
upravena cenu za svatební obřad         
ve slavnostní síni horního zámku          
na 4500 Kč.

Benešovská základní organizace 
Českého svazu včelařů má dle jednatele 
Františka Slavíka celkem 48 členů        
a obhospodařuje na 525 včelstev.        
Od rady města dostali včelaři na rok 
2007 příspěvek 5000 korun na zlepšení 
technického vybavení spolku.

Odbor VŽP řeší možnost vybudování 
chodníku v Bezručově ulici po levé 
straně směrem od sídliště ke koupališti, 
zlepšil by se tak přístup ke děma 
velkým obytným domům obývaných 
především seniory a samozřejmě          
k areálu koupaliště.

Jednání rady města i městského 
zastupitelstva proběhnou po období 
prázdninových dovolených jako 
každoročně až v září. Rada města bude 
pravděpodobně svolávána v případě 
nutnosti řešení důležitých otázek           
i mimořádně, jak se již na začátku 
července stalo.

Ná základě dobrých zkušeností         
s  p rovozem SMS InfoKanálu                 
a s ohledem na zvyšující se počet 
registrovaných odběratelů došlo           
k přechodu z pilotního na ostrý provoz, 
který nabídne městu výhodnější 
finanční podmínky. Službu využívají 
například i města Ústí nad Labem, 
Hrádek nad Nisou, Mikulášovice, 
Rokycany, Vrbno pod Pradědem, 
Troubky a mnoho dalších.

Odbor VŽP provádí ve městě           
na základě připomínek komise 
ž i v o t n í h o  p r o s t ř e d í  k o n t r o l u  
nefunčního nadzemního zařízení 
(sloupy, vedení, amplióny).  Do konce 
července bude po upřesnění vlastníků 
těchto zařízení projednáno jejich 
případné odstranění.

M ě s t o  v y h l á s i l o  d v ě  n o v á  
poptávková řízení  - na nový potah 
místní komunikace na Ovesné              
a instalaci termostatických ventilů       
v budově školní jídelny, základní školy 
praktické a přilehlých dílen. Informace 
získáte na vývěsní desce MěÚ.

V sobotu 7.7.2007 se v Benešově 
uskutečni lo  celkem 9 svateb.                 
5 svatebních obřadů proběhlo v obřadní 
síni MěÚ, 3 v prostorách horního 
zámku a jedna na nádvoří zámku 
dolního.     
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Z bloku Policie ČR
zákaz řízení všech motorových vozidel        P O Š K O Z E N Í  
na dobu dvou roků.N Á V Ě S T N Í C H  

UPOZORŇOVADEL 
VLOUPÁNÍ DO OA Neznámý pachatel (NP) 

 M.Š. (1979) dne 14.6.2007 3:15:00            poškodil 29.5.2007 v 
 v Benešově n.Pl. ul. Vilová po rozbití okna době od 13:00 do 21:15 na trati č. 081 mezi 

dveří provedla vloupání do OA Ford Fiesta, žst. Benešov n. Pl. a zst. Děčín - východní 
červené barvy a z tohoto odcizila věci             nádraží.asi 12 návěstních upozorňovadel. 
v hodnotě cca 200 Kč.Bezpečnost železničního provozu nebyla 

narušena.
KRÁDEŽ CU KABELŮ M.B. (1986) 

společně s P.Ž. (1990) v době od 10.6.2007   ODCIZENÍ OA ŠKODA FAVORIT 
do 18.6.2007 vnikli do objektu Benar 02,    NP v době od 6.6.2007 23:00 do 7.6.2007 
kde společně strhli a odcizili celkem           7:00 v Benešově n. Pl. ul. Děčínská odcizil 
100 metrů el. vodiče s měděnými vlákny. zaparkované vozidlo zn. Škoda Favorit 136L, 
Uvedený kabel poté vypálili na otevřeném šedé barvy.
ohni a čistou meď o hmotnosti 4 kilogramy 
odevzdali v místní sběrně druhotných KRÁDEŽ MĚDĚNÝCH OKAPŮ
surovin. Svým jednáním tak způsobili škodu M.B. (1986) v době od 5.6.2007 22:30        
ve výši 3.000 Kč. v Benešově n. Pl., ul. Čapkova odcizil            

z objektu kina 6,5 metru měděných 
 NÁLEZ PODEZŘELÉHO PŘEDMĚTUokapových svodů a žlabů v hodnotě            

Dne 2.7.2007 oznámil občan Benešova      cca 4.500 Kč ku škodě města Benešov n. Pl.
n. Pl., že při terénních upravách na pozemku    
v zahrádkářské kolonii v Benešově            ZÁKAZ ŘÍZENÍ MV 
nad Ploučnicí nalezl podezřelý předmět,   M.P. (1965) byl dne 9.6.2007 ve 12:15 hod 
který vypadá jako munice. Na místě kontrolován hlídkou Policie ČR jako řidič 
provedeno prověření oznámení, přivolán osobního motorového vozidla Škoda Octavia 

  p y r o t e c h n i k  S p r á v y  s v č .  k r a j e ,                 stříbrné barvy na pozemní komunikaci          
  který ohledáním zjistil, že se nejedná             na sídlišti v Benešově nad Ploučnicí, kdy bylo 

o munici. Ke zranění osob, či poškození zjištěno, že jmenovanému byl rozsudkem 
majetku nedošlo.Krajského soudu v Ústí nad Labem vysloven 

Pěšinu na Ovesnou upraví během prázdnin 
Lidé z Ovesné by se už během prázdnin Pěšinu není podle vedoucího Služeb města 

měli dočkat úpravy pěšiny, která vede z jejich Benešova nad Ploučnicí Ivana Neliby potřeba 
obce do Benešova nad Ploučnicí. O zlepšení upravovat v celém rozsahu. „Některé úseky 
jejího stavu požádali benešovskou radnici   js o u ve slušném stavu. Na místa, kde to bude 
za začátku tohoto roku. „Cesta na Ovesnou potřeba, navezeme šotolinu. Na některých 
vede zahrádkářskou kolonií. Je nezpevněná, místech máme v plánu zabudovat také 
plná nebezpečných úseků s kameny.  z áb ra dl í,“  v y sv ětl il  N eliba. Práce by měly 
Za mokra je chůze po ní velmi obtížná,“   postupovat z Ovesné směrem do města.  
uvedl benešovský starosta Karel Vrbický.                                                              (ah)  

Benešov plánuje více plakátovacích ploch
Benešovská radnice chystá rozšíření o úplném zlikvidování plakátovací plochy 

plakátovacích ploch ve městě. V současné u Benaru O1. Je v nejhorším stavu. Pokud by 
době jich má k dispozici celkem pět  s e  ji a le  n áh od o u  po da ři lo  op ravit, pokusíme 
a všechny spravuje sama. „Radě města jsem  se jí najít vhodnější místo. Zde je podle mého 
navrhnul možnost rozšíření stávajících názoru nevyužitá a jinde by lépe plnila svůj 
reklamních výlepových ploch o dalších pět účel. Upotřebení by našla například na cestě 
lokalit,“ uvedl benešovský místostarosta na Sokolský vrch,“ doplnil vedoucí Služeb 
Radek Lekner a zároveň doporučil jejich lepší města Ivan Neliba.
údržbu. Městská rada prozatím odsouhlasila 
tři z navrhovaných míst a pověřila odbor 
výstavby a životního prostředí, aby prověřil 
možnosti umístění a rozhodl i o nejvhodnější 
formě nových reklamních ploch. O tom,      
co se děje nejen ve městě, se lidé budou moci 
dozvědět v brzké době nově například 
z tabule v průchodu mezi fotbalovými hřišti, 
nedaleko Tesca či u koupaliště. Stávající 
vývěsky čeká v brzké době úprava. Některé 
z nich jsou dlouhou dobu neudržované,      
jiné již nevyhovují technicky. „Přemýšlíme    

... pokračování na str. 4
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Znáte Služby města Benešov nad Ploučnicí?
Hlavním účelem činnosti organizace je prospěšných pracích.

Jak jistě všichni vidíte, tráva nám roste zabezpečování povinností městě v oblasti 
přímo před očima a stojí to nemalé úsilí        čistoty, údržby veřejné zeleně, zimní údržby 
na celém území města (jedná se cca o 11 ha komunikací, provozu, veřejného osvětlení. 
zelených ploch) udržet přijatelný vzhled Dále organizace vykonává údržbu, drobné 
pozemků. Do dnešního dne jsme z katastru opravy veřejných zařízení a objektů              
města odvezli již 120 velkých traktorových ve vlastnictví města. Dalším naším úkolem je 
valníků. Celé město bylo chemicky ošetřeno správa, údržba a provozování sběrného 
přípravkem randap a jistě bychom uvítali      dvora, veřejných wc, hřbitova, sokolovny, 
od občanů našeho města (tak jako v zimních travnaté plochy a hřiště u nádraží, hřiště        
měsících) pomoc při vytrhání a likvidaci za školou, kina, sběru tříděného odpadu.

Naše  organizace  má 10  s tá lých  suché trávy a plevelů v okolí svých domů. 

zaměstnanců, dalšími zaměstnanými jsou Děkujeme všem Benešovskům na pomoc.
                       S pozdravem Služby města. pracovníci z úřadu práce na veřejně 

Někteří lidé nejsou spokojeni s prací Služeb města
Někteří občané Benešova nad Ploučnicí kdy pracuje pouze jeden z nich a ostatní leží 

jsou nespokojeni s prací Služeb města. Vadí na trávníku nebo postávají u stánku na sídlišti 
jim především pozdní sekání trávy na sídlišti, a pijí pivo. Pohled na takové pracovníky 
ale výhrady mají například i k údržbě dětský města není zrovna hezký,“ říká jedna 
hřišť ve městě, neuklizenému zimnímu z nespokojených obyvatelek sídliště. Vedoucí 
p o s y p u ,  n e u d r ž o v a n é  z e l e n i   sl už eb   m ěs ta  n a  ta ko vé   tvr ze ní  n e vě říc ně 
nebo k nevzhledným výlepovým plochám. kroutí hlavou. „Za své lidi bych dal ruku      
„Sekání trávy letos pracovníci služeb vůbec do ohně. Vědí, že si něco takového dovolit 
nestíhají. Pokud bychom s manželem nebyli nemohou. Ale můžu vás ubezpečit,               
astmatici, asi by to pro nás nebyl takový že kdybych někoho takového při pití alkoholu 
problém, vysoká tráva nám vadí především   v práci chytil, čeká ho výpověď,“ ubezpečuje 
ze zdravotních důvodů. Na neposekanou Neliba. Některé z výtek občanů si ale vedoucí 
trávu kolem paneláku, kde bydlíme jsem Služeb města bere k srdci. Přiznává,              
několikrát na městském úřadě upozorňovala. že v poslední době nezbýval čas na kontrolu 
Dvakrát telefonicky, jednou osobně,“  s ta vu  d ět sk ých koutků a dá věci urychleně    
říká Kateřina Rachmetovová z Benešova  d o  po řádku. „Dříve fungovala dohoda mezi 
nad Ploučnicí, která rozhodně však není maminkami, které s dětmi koutky navštěvují, 
jediná, komu pozdní sekání trávy vadí.  a  m ě ste m ,  že pokud se na nich objeví nějaký 
„O tomto problému samozřejmě vím. Letos problém, stačí ho nahlásit na úřadě a radnice 
roste tráva extrémně rychle a přiznávám,   se   p ostará o jejich nápravu,“ vysvětluje 
že občas jsme ji někde nestihli posekat. maminka dvou dětí Kateřina Sukovatá. 
V tomto případě, jsme v tom ale tak trochu Starostovi města se takový nápad líbí             
nevinně. Pozemek u domu, ve kterém tato a rozhodně ho prý bude podporovat.           
paní bydlí, patří Českým drahám, tudíž „Je to nejrychlejší cesta, jak vyřešit 
nespadá do naší správy. Obecně platí,  n ed o st at ky   na   těchto frekventovaných 
že obyvatelé takových domů, které leží  h e rn íc h  k outcích. Postaráme se o to,           
na jiných pozemcích než městských, se musí aby řešení přišlo okamžitě. Bezpečnost dětí je 
s žádostí o posekání obracet na pravé na prvním místě,“ říká benešovský starosta 
vlastníky,“ vysvětluje vedoucí Služeb města Karel Vrbický. Také problém s chybějícími 
Benešov nad Ploučnicí Ivan Neliba a dodává, odpadkovými koši na dětských hřištích 
že pokud se na ně takoví vlastníci poté obrátí přislíbily Služby města v brzké době vyřešit. 
s objednávkou, rádi jim vyhoví. Stejný Koše jsou podle Ivana Neliby již připraveny 
problém prý  S lužby  měs ta  řeš i ly   k  ro z vo zu .            

                                          Alena Houškováuž v loňském roce. „Trávu jsme tam letos 
přijeli posekat jen z dobré vůle, objednávku           
od Českých drah jsme doposud neobdrželi,“ 
vysvětluje.  Problémem, je, že obyvatelé 
takových domů často nemají jasnou 
představu, které pozemky patří městu a které 
už ne. „Odpověď na takovou otázku mohou 
lidé dostat na odboru správy majetku města  
na benešovském úřadě,“ doplnil starosta 
Benešova nad Ploučnicí Karel Vrbický.

Některé stížnosti se týkali konkrétních 
pracovníků služeb. „Viděla jsem je při sekání, 

Anketa
Jste spokojeni s prací Služeb města 
Benešov nad Ploučnicí?

Jitka
 Nekvasilová
33 let

Letos se mi zdá,   
že vůbec nestíhají 
sekat trávu. Viděla 
jsem, že mají nové 
stroje, tak doufám,    
že se polepší. Vadí 
mi, že nedokáží 
u d r ž o v a t  
v přijatelných stavech dětské koutky. Občas 
by je mohl někdo projít a pořádně se po nich 
rozhlédnout.

Marie
 Kuchaříková
80 let
Já jsem velmi 

spokojená. Vidíte, 
tráva je čerstvě 
posekaná, popelnice  
ř ádně  vyváže j í .  
K d y ž  j e š t ě  
dostaneme nové 
k o n s t r u k c e  n a  
sušáky, které nám 
pan Neliba slíbil, budeme spokojené 
maximálně. Ty staré už jsou ve špatném stavu.

Pavel Pivrnec
32 let
Jsem spokojen tak 

napůl. Někdy je 
perfektně posekáno, 
jindy naopak. Třeba 
taková cesta kolem 
koupaliště k lávce 
na vlakové nádraží 
je často zarostlá. 
O b č a s  j s e m  
pracovníky služeb 
viděl jen tak při chytání lelků. To by se dít 
nemělo. 

Nová sekačka pomáhá při údržbě veřejné 
zeleně.

    V ulicích města se ptala  a fotila: 
   Alena Houšková 
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Nová podlaha letos nebude
Kompletní rekonstrukce benešovské školní příspěvkové organizace je doporučení 

jídelny v letošním roce neproběhne. komise pouze doporučující nikoliv závazné a 
D ů v o d e m  j e  n e s h o d a  i n v e s t o r a  mám právo s ním nesouhlasit. V menším 
s dodavatelem stavby.  Příspěvková rozsahu stavební práce proběhnou a o všem 
organizace města - školní jídelna - odmítla ostatním a důležitém budu průběžně 
doporučení komise pro výběrová řízení, která informovat  radu města a zodpovídám se 
pro stavební práce vybrala firmu Elecom. především svému zřizovateli,“ sdělila  Irena 
„Pro mě jako statutárního zástupce Iva Kolářová, vedoucí školní jídelny.       (ah)

Použité elektrospotřebiče nepatří do popelnice
Občané je mohou zdarma odložit na místech zpětného odběru

Nevíte, kam s vysloužilou pračkou, lednicí s takovým s ní musí sběrný dvůr nakládat.
či třeba vysoušečem vlasů? Většina lidí by je Proč je zpětný odběr elektrospotřebičů tak 
dnes již nevyhodila na černou skládku  d ůl ež itý ?  E lek tr ic ké spotřebiče často obsahují 
ani do lesa, ale správným řešením není  l át ky , k te ré  m ohou být nebezpečné pro lidské 
ani kontejner komunální odpad. zdraví nebo životní prostředí. Jejich 

Podle nového zákona o odpadech,  e ko lo gi ck ou  l ikvidaci je proto schopna zajistit 
který v České republice platí od srpna 2005, pouze odborná firma. Některé materiály 
mohou občané použité spotřebiče zdarma z vyřazených přístrojů, například barevné 
odložit na tzv. místech zpětného odběru.  k o vy ,  j so u velmi cenné a po náležitém 
Ta jsou zřizována nejčastěji ve sběrných zpracování se dají znovu využít. Jejich 
dvorech obcí nebo v provozovnách prodejců recyklace tak nejen napomáhá chránit přírodní 
elektrozařízení. V obcích, které nemají sběrný zdroje, ale zároveň snižuje budoucí náklady na 
dvůr, je zpětný odběr zajišťován mobilními výrobu nových spotřebičů.
svozy. O zpětný odběr a ekologickou likvidaci 

Místa zpětného odběru jsou povinna domácích spotřebičů se starají neziskové 
spotřebič převzít zdarma bez ohledu na trvalé organizace, nazývané kolektivní systémy.    
bydliště zákazníka. Řada prodejců bílé Pro velké a malé domácí spotřebiče, jako jsou 
techniky nabízí svým zákazníkům zdarma pračky, ledničky, kulmy, mixéry, vysavače či 
odvoz starého spotřebiče jako benefit  m ik ro v ln né  tr ou b y, a dále zahradní sekačky, 
při nákupu nového. Zákon jim ukládá aku šroubováky a další domácí nářadí,            
povinnost spotřebič zdarma převzít  je takovým systémem Elektrowin.
v provozovně při nákupu nového podobného V Benešově nad Ploučnicí je nejbližším 
charakteru a funkce. Prodejce musí také místem zpětného odběru sběrný dvůr 
informovat zákazníky, kde mohou použité v Děčínské ulici 691. Elektrozařízení          
elektrozařízení bezplatně odevzdat. Povinnost zde můžete odložit vždy ve středu od 14 do 17, 
převzít vyřazený elektrospotřebič bezplatně se nebo v sobotu od 9 do 13 hodin.                 
ale vztahuje pouze na kompletní výrobky. Bližší informace o zpětném odběru 
Například chladnička s vymontovaným elektrozařízení získáte na webových stránkách 
kompresorem už není zpětně odebíraným www.elektrowin.cz.
elektrozařízením, ale běžným odpadem, a jako 

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

§Benešovské termální koupaliště má 
nového správce. Stal se jím benešovský 
rodák Jiří Šmíd. Do funkce nastoupil již 
26. června. Město si výměnou správce 
slibuje zvýšení kvality služeb i větší 
spokojenost návštěvníků tohoto  
zařízení. 

V měsíci květnu evidoval Úřad práce 
v Děčíně celkem 316 uchazečů             
o zaměstnání z Benešova nad 
Ploučnicí. Žen bylo 171, mužů 145. 
O p r o t i  m i n u l é m u  m ě s í c i  
nezaměstnanost klesla. Práci si našlo 
sedmadvacet lidí.

Redakční rada Benešovských novin 
má nového člena. Stala se jím 
pracovnice pokladny/informací MěÚ 
paní Marta Kadlečková, která na této 
pozici vystřídala Miluši Gryčovou,     
jež na Městském úřadě v Benešově    
nad Ploučnicí již nepracuje. Změnu 
odsouhlasila městská rada. Marta 
Kadlečková by se v budoucnu měla 
starat i o plnění městského webu 
aktuálními informacemi.

Služby města Benešov nad Ploučnicí 
mají připravené k zabudování dalších 
10 nových laviček.

Až do konce července budou mít lidé 
možnost shlédnout na Horní zámku 
výstavu fotografií nazvanou „Lužické 
hory - okouzlení rodným krajem“, 
jejímž autorem je senátor Josef Zoser. 
Výstava je volně přístupná.

Sběr pytlů s tříděným odpadem 
určeným k recyklaci probíhá vždy        
v uterý v sudých týdnech, v létě tedy   
24. července, 7. a 21. srpna a 4. a 18. 
září.

§

§

§

§

§

... pokračování z 2. str.

Od neděle 1. července 2007 přenáší vysílač 
Buková hora, který pokrývá celý Ústecký 
kraj, společně s analogovým signálem také 
signál digitální. V Ústeckém kraji bude dle 
místních podmínek možno přijímat digitálně 
všechny programy České televize (ČT1, ČT2, 
ČT24, ČT4) a stanice Českého rozhlasu.     
TV Nova  se  p roza t ím nedohod la                     
s Radiokomunikacemi na finančních 
podmínkách provozu, digitálně tedy zatím        
z Bukové hory nevysílá. Analogový přenos 
bude pokračovat souběžně minimálně          
do 1. ledna 2008, ovšem 23. července spouští 
v Německu dva obří digitální vysílače,    
které by mohly v některých částech kraje 
způsobovat rušení signálu, zejména signálu 
Novy. K příjmu digitální televize je zapotřebí 
přijímač digitálního signálu - u nových 
televizí zabudovaný přímo v přijímači,        
ke stávajícím televizním přístrojům lze 
dokoupit tzv. set-top-box (dekódovací 
zařízení) v ceně do cca 2000 korun.

Pozn. po uzávěrce: digitální signál              
z Bukové hory není na území Benešova 
dostatečně silný a pokrytí celého města si 
vyžádá dodatečná technická řešení.

Digitální televizní vysílání

Ivan Neliba aby i v našem městě byl dostatek bytů, 
pořádek  a čistota.Rodina - žena Dana, synové Vladimír,         

Ivan a JanVěk - 47 let. 
Bez politické příslušnosti Představte si, že nyní máte k dispozici 

veškeré prostředky k tomu, abyste Benešov 
nad Ploučnicí změnil k lepšímu. Mohl byste Můžete se našim čtenářům blíže 
ale napravit jen jednu jedinou věc. Která by  představit? 
to byla?

Narodil jsem se v Mariánských Lázních.  
Jak už vyplývá z předchozího, nechal bych Od svých tří let jsem bydlel ve Františkově 

postavit nový sportovní areál, ať už              nad Ploučnicí. Do školy jsem chodil              
na stávajícím škvárovém hřišti nebo za novou na Sokolský Vrch. Od mládí jsem hrál fotbal 
školou.za místní TJ  Benar. Po svatbě jsme se ženou 

koupili rodinný dům v Heřmanovské ulici, 
kde bydlíme dodnes. Vystudoval jsem  SPŠS Pokud byste naopak mohl z našeho města 
a D v Děčíně. Postupně jsem pracoval jako něco vymazat, o co by šlo?
strojvedoucí, v N. P. Benar, ve firmě Elecom, 
Interkov a dnes vykonávám funkci vedoucího Aby lidé nebyli lhostejní ke všemu,          
Služeb města Benešov nad Ploučnicí. co se děje za branou jejich domků a za dveřmi 

jejich bytů.
Jaká problematika města je vám jako 

zastupiteli nejbližší? Trávíte svůj volný čas aktivně?

Jako dlouhodobému aktivnímu sportovci je Ve svém volném čase se věnuji trénování 
mi nejbližší zajištění sportovního vyžití všech mladých fotbalistů, rád si zajedu na ryby nebo 
věkových kategorií lidí. Přál bych si,          na houby.

Znáte naše zastupitele? 
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Vydejte se s průvodcem za poznáním Českého Švýcarska
Všem zájemcům, kteří chtějí pohodlně,  5 hod., 8 km. Trasa: Jetřichovice – Dolský 

bez starostí se zařizováním a plánováním mlýn – Vysoká Lípa – Zámecký vrch – 
poznat České Švýcarsko, jsou určeny Šaunštejn. Návrat autobusem z Vysoké Lípy 
průvodcovské zážitkové okruhy, které pro do Jetřichovic. Cena: 200,- Kč (v ceně  teplý 
nastávající letní sezónu připravila obecně oběd). 
prospěšná společnost České Švýcarko. Další podrobnosti: Dana Štefáčková, tel.: 

S průvodcem je možné se podívat do jak 777 819 198. 
přitažlivých míst Národního parku České Termíny: 7. července a 4. srpna 2007.
Švýcarsko (Jetřichovické vyhlídky, Dolský 
mlýn, Vysoká Lípa - kulturní památková Kočárem jako za časů Kinských
zóna, středověký hrad Šaunštejn apod.),   J íz da   ko č ár em malebným Kyjovským 
tak do impozantních koutů Národního parku údolím. Projížďka jako za „starých dobrých 
Saské Švýcarsko. Akce se konají v dané časů“ podél říčky Křnice až k Brtnickému 
termíny v červenci a srpnu. mostku. Cestou zastavíme u Jeskyně víl          

a na rozcestí „Pod praporkem“, s možností 
Tramvají do skal aneb Jen pro osoby krátkých pěších výstupů do bizarního světa 

netrpící závratí! pískovcových skal s doprovodem průvodce. 
Nejen v Alpách, ale i v Českosaském Trasu je možné individuálně upravit.       

Švýcarsku můžete absolvovat zajištěnou Doba trvání: cca 3 hodiny, počet účastníků:    
stezku plnou adrenalinových překvapení 5. Cena: 990,-/os., pokud rezervuje společně 
(komíny, strže, výstupy stěnou po skobách). 5 osob (v ceně jízda kočárem, průvodce). 
Po výstupu via ferratou na hřeben přejdete Dalš í  podrobnos t i :  David  Pas tva ,                
skalami s vynikajícími výhledy do údolí Labe tel.: 775 552 790. Rezervace, objednávky      
a do Čech. Pojedete vlakem, lodí, tramvají po a platba (na akce je nutno se předem 
trati z r. 1898, zpět se vám nebude chtít! přihlásit): Informační středisko Českého 
Odjezd z Děčína (shromáždění účastníků   Šv ý carska, Křinické nám., 407 46 Krásná 
na hl. n. v 8.30, vlakem do Bad Schandau, Lípa, tel.: 775 552 790, tel.: 412 383 413, 
návrat v 18.30 tamtéž). d a v i d . p a s t v a @ c e s k e s v y c a r s k o . c z ,  

Délka: 15 km skalami Saského Švýcarska, informace@ceskesvycarsko.cz.
z toho 500 metrů po jištěné cestě.

Doba trvání: 10 hodin. Cena: 690,- Kč    E x k l uz i vně za knížecími vyhlídkami
( v  c e n ě  v l a k ,  p ř í v o z ,  t r a m v a j ) .    ( po  s top á ch  n ejs ta rš íh o  pr ův odce Českým 
Další podrobnosti: Jiří Rak, tel.: 775 552 792, Švýcarskem z r. 1864)
David Pastva, tel.: 775 552 790. Okruh Jetřichovickými skalami tentokrát 

Termíny: 14. a 28. července, 5. srpna 2007. lahůdkově - dozvíte se, jak tuto krajinu 
vnímal lesní adjunkt Ferdinand Náhlík. 

České Švýcarsko v kostce Pojmeme návštěvu těchto skal poněkud 
Pěší výlet s průvodcem, který vás provede netradičně. Zanecháme civilizaci s jejími 

nejen malebnou krajinou Českého Švýcarska moderními výdobytky a stresy aspoň           
z údolí říčky Kamenice až po skalní vyhlídku na půldne samu sobě,vytrhneme se z jejího 
hradu Šaunštejna, ale seznámí vás i s historií, vlivu a ponořme se do 19. století.
architekturou i přírodou tohoto regionu. Termín: dle dohody.
Vhodné také pro rodiny s dětmi. Doba trvání:                                          Dana Štefáčková

Toulání po vlasti české
Svaz postižených civilizačními chorobami Dnešní podobu má hrad po rekonstrukci v 

v Benešově nad Ploučnicí, uskutečnil ve letech 1953-59, a také 1976-92. Takto je 
středu 30. května autobusový zájezd do zachován pro naše tisíciletí. Krásně a velmi 
východních Čech, a to na nedobytný poutavě, nám o všem vyprávěla provázející 
pohádkový hrad  Kost. hradní průvodkyně.

Mohutný monumentální gotický objekt ze Při naší další cestě za poznáváním, jsme 
14. století, jeden z našich nejzachovalejších. zastavili ve městě Hořice a zúčastnili jsme se 
Je perlou středověkého stavitelství, která je odborné exkurze ve výrobě hořických oplatek 
umně skryta v souběhu třech skalnatých a trubiček. Sám pan vedoucí, či majitel, nás 
údolí, takže není snadné ho v krajině najít, je provedl celým výrobním areálem a ukázal a 
jakoby utajen a každý zůstane překvapen, vysvětlil, co který stroj umí a dělá, kterak jeho 
když se náhle vynoří jeho silueta jakoby z zaměstnanci si při tom počínají, kolik se 
pohádky. A to můžeme směle potvrdit, množství vyrobí, jaký materiál, přísady či 
poněvadž v dnešní den tu natáčely filmové příchutě se používají a přidávají na tak 
kamery jeden z dílů francouzské pohádky výborné a oblíbené jak oplatky, tak i trubičky. 
„Josefína“. Byla i dána ochutnávka a nebyl snad z nás 

jediný, který by odolal zakoupit si jakékoliv Podle pověsti se tvrdí, že název hradu 
množství nabízených výrobků. Jménem vznikl tím, že si na něm vylámal zuby i sám 
všech spokojených účastníků tohoto zájezdu velký válečník Jan Žižka. Někteří historikové 
si dovoluji poděkovat Městskému úřadu v oponují, že husitský vojevůdce nikdy tu 
Benešově nad Ploučnicí za poskytnutý vůbec nebyl, ani nikdy do hradu nevstoupil. 
autobus na tento nádherný výlet.Opravdu, hrad nikdy nebyl dobyt, chránila ho 

též mohutná Bílá věž, která mimo jiné, měla                                       Holub L.        
zdi silné až 3 metry, vchod do ní byl umístěn                       SP civilizačními chorobami
vysoko a nepřístupný. Zajímavost této věže                          Benešov nad Ploučnicí  
je, že lze spatřit její čtyři strany současně, má                             (Redakčně upraveno)
totiž lichoběžníkový tvar.

Boží vrch u Verneřic

BS – Aktiv navštívil dne 3. června 2007 
místo, kde stával asi 1,5 km od Verneřic kostel 
Nejsvětější trojice. Svátek Nejsvětější trojice 
připadl právě na 3.června. V tento den bývala 
na Božím vrchu pouť a konalo se zde procesí. 
Proto paní Šůmová a Gajdošová napekly 
posvícenské koláčky a zajistily i kávu. Kostel 
byl postaven v barokním stylu v letech 1737 
až 1733. Na Božím vrchu stávala i křížová 
cesta, kterou nechal v roce 1737 postavit 
páter J. H. Hein. Pro ní páter získal                  
i tzv. Dvanáctý římský odpustek. Bylo zde      
i zaznamenáno 217 případů uzdravení. V roce 
1970 byl u kostela zbourán hostinec a v roce 
1974 nastoupilo na kostel demoliční 
komando. I přesto, že mírně pršelo, výlet       
se vydařil.

Benešovské
koupaliště

červen, září
10:00 – 19:00 hod
červenec, srpen
9:00 – 20:00 hod

voda z termálního vrtu
plážový volejbal, nohejbal, st. tenis

dětský koutek, brouzdaliště
ubytování v chatkách či stanech

občerstvení

tel.: 412 586 446      www.sluzbybenesov.cz

vás zve k návštěvě!
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Vítání občánků do života našeho města
V sobotu 2. června 2007 se konalo opět tradiční vítání občánků do života našeho města. O slavnostní projev se postarala členka rady           

a zastupitelstva města Hana Franclová. Pozvaní byli rodiče a blízcí těchto dětí:

 Miroslavy Flídrové, Adama Havla, Petra Štípka, Amélie Ingerové, Čeňka Jansy, Marie Mundzikové, Rostislava Pospíšila,           

dvojčátek Martina a Lucie Hlovilových, Luboše Kořána, Lucie Skořepové, Jessici Štrůdlové, Adély Mikschové, Vojtěcha Loosa,         

Daniela Hájka, Olivie Hornig, Simony Jiřištové, Michala Křivana, Anežky Urbanové, Petra Koloveckého, Josefa Rusó, Libora Maťátko, 

Daniely Horvátové  a Petra Hanko.

Ke slavnostnímu aktu z celkového počtu 24 pozvaných se dostavilo 20 dětí se svými blízkými. Všechny děti jsme obdarovali dárečkem a 

maminku kytičkou. Celý obřad byl doprovázen zpěvem členek pěveckého souboru Klubko a Klubíčko - Kristýny Oravkinové,          

Barbory Batelkové, Šárky a Martiny Klaudyové a Daniely Pollárové, na klávesy je doprovázela Mgr. Zdeňka Černá. Za jejich vystoupení jim 

patří od nás dík. Zpěv byl překrásný a přispěl k celkové atmosféře slavnostního aktu. Vyrůstají v našem městě šikovní mladí lidé. Další obřad 

vítání občánků máme naplánovaný na říjen 2007. Myslím, že tato akce má v našem městě svou tradici, o čemž svědčí účast. Těšíme se na vás 

u příležitosti dalších setkání. 
                       Marie Tojmarová, matrikářka



Další ročník Slunovratu je za námi
na koupališti v ranní hodinách. Dvě stížnosti Benešov nad Ploučnicí má za sebou další 
byly nahlášeny telefonicky. Na místo vyjela ročník městských slavností. Požádali jsme 
hlídka policie. Další stížnost přišla emailem. s t a r o s t u  m ě s t a  K a r l a  Vr b i c k é h o                       
Jejím obsahem byla hudba na sobotní akci. a místostarosta Radka Leknera o jejich 
Podle stěžovatele obtěžovala občany ještě zhodnocení.
kolem čtvrté hodiny ranní. Stížnosti jsme 
předali organizátorům.

i mnoho Benešováků - pan hudebník Bříško, 
pěvecké sbory Klubko a Klubíčko paní 
učitelky Černé, při sobotně-odpoledních 
soutěžích pro děti pomáhalo Mateřské 
centrum Medvídek a spousta dobrovolnic, 
atrakce nám zapůjčila mateřská škola. Svoji 
činnost představili chovatelé, hasiči                 
i Městský sportovní klub, pomocnou ruku 

Plánujete pro příští ročník nějaké změny?podal i Klub seniorů. Tím ale výčet 
Karel Vrbický, starosta:pomocníků a účinkujících samozřejmě 
Určitě je co zlepšovat. Konkrétní plány nekončí - rád bych jim VŠEM touto cestou 

za t ím nemáme,  a le  po lemizu jeme               poděkoval. Velmi kladně hodnotím akci        Ikdyž jste organizovali Slunovrat ve svých 
nad otázkou, zda dělat městské slavnosti v zámeckém parku, který byl určen celý jen     funkcích poprvé, dokážete ho srovnat             
každý rok. Jestli by například nebylo lepší je a jen dětem.s minulými ročníky?
uspořádat jen jednou za dva roky nebo za pět, Karel Vrbický, starosta:
vyhradit na ně více peněz a udělat je Letošní Slunovrat  byl trochu odlišnější    
pompéznější. Rád bych znal názory lidí.od těch minulých. Líbilo se mi, že ve městě se 

Radek Lekner, místostarosta:o tomto víkendu více sportovalo a také to,     
Letošní Slunovrat vycházel programem      že jsme celý zámecký park věnovali dětem.

z těch minulých, v hlavě mám koncepci zcela Radek Lekner, místostarosta:
novou, podrobnosti ale zatím neprozradím, Srovnávat nemohu, minulé ročníky jsem se 
nechte se překvapit. :)staral vždy jen o dílčí akce, ať už se jednalo     

o hudební vystoupení Sun City v kině či sport 
          Děkuji za rozhovor. Alena Houškováa párty na koupališti, letos jsem měl na starost 
                                                      foto: (rl)téměř vše, nebyl bych tedy objektivní.

Mou snahou bylo připravit Slunovrat i díky 
nevypsaným dotacím o něco skromněji.         
V městském rozpočtu na něj bylo vyhrazeno 

Co se vám naopak nelíbilo? 200.000 korun, snažil jsem se ušetřit něco       
Znáte ohlasy lidí?
Karel Vrbický, starosta:
Ohlasy lidí jsou vcelku kladné, ale vždy     

se najde něco, co by se pro příště dalo 
vylepšit. Podle některých lidí bylo na náměstí 
málo laviček, málo stánků s občerstvením, 
chyběly obchůdky s historickými řemesly.  

Radek Lekner, místostarosta:
Trochu nás zlobilo počasí. Předpokládali 

jsme vyšší zájem o promítání v letním kině. 
Ze zhruba pětistovky očekávaných diváků 
jich na film pod širým nebem nakonec 
dorazilo jen kolem 130.  

Řešili jste nějaké stížnosti v souvislosti      
se Slunovratem?

i na další kulturní akce do konce roku. Karel Vrbický, starosta:
Co se vám na letošním ročníku líbilo? Prozatím na radnici doputovaly tři 
Karel Vrbický, starosta: stížnosti. Všechny se týkaly hlučnosti hudby 
Jednoznačný úspěch měl sport ve městě. 

Odehrál se turnaj malých žáků ve fotbale, 
soutěžilo celkem 5 družstev. Bohužel 
nedorazil tým z Heidenau. Skvěle se 
předvedli hasiči, zde i se zahraniční účastí. 
Ani tenisové kurty nezely prázdnotou.         
Do turnaje ve čtyřhře se pustilo celkem         
11 družstev. Spoustu lidí přilákal na termální 
koupaliště lidský stolní fotbal a svůj turnaj 
uspořádali i benešovští šipkaři.

Radek Lekner, místostarosta:
Mě se líbilo především to, že se                 

do programu Slunovratu skvěle zapojilo         

Po - Pá 9 - 12 a 13 - 17.30 h.

So 9 - 12 h.

OTVÍRACÍ DOBA:
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Program:  - odsouhlaseno na VH výnosy – vyjádření zajistí paní Strnadová.
1)  Zahájení usn.č.45/2007 – Ing. Šumovi zpracovat mzdový    Diskuse:

a personální vývoj v BTS s.r.o od vzniku této   2)  Kontrola usnesení, Ing. Moravec - v materiálech ZaM chybí mé 
společnosti. - viz. zpráva Ing. Šumy. vyjádření.3)  Plán práce ZaM na II. pol.07
 Dotazy: - nesouhlasím se zprávou p. Strnadové,              4)  Zpráva kontrol. výboru
 Ing. Mádle -  kdo zpracovával podklady ? p. Kleinertové -  zpráva je neobjektivní.5)  Rozbor hospodař. za I.Q 07
 Ing. Šuma : účetní. - vidím rozpor ve financování Klubu důchodců    6)  Prodej, koupě majetku města

a fitnescentra.-  dle mých informací je křivka na grafu opačně.7)  Obecně závazné vyhlášky
- původně se plánovaly BJ v obj. A,B, C  větší  Ing. Šuma : graf překontroluje - neměl přístup    8) Odprodej podílu společníka v BTS 
podlahová plocha, nyní jsou byty pouze v A,B  do účetnictví společnosti.9) Benešovský slunovrat 2007, Sdružení obcí 
měla se navýšit cena   za BJ.Ing. Moravec  -  Ing. Šuma  jako zástupce major. benešovska.
starosta  -  toto řešení by nebylo možné, jelikož vlastníka může překontrolovat účetnictví a získat 10)  Diskuse
již byly uzavřeny smlouvy s budoucími majiteli potřebné údaje  - navrhuje, aby byly mzdy 11) Závěr
bytůzpracovány po profesích 
- co tedy Ing. Moravec navrhuje  ?- upozornil, že v počátcích bylo zaměstnáno        1) ZAHÁJENÍ

v kotelně na sídlišti 12-15 lidí (upřesnění grafu) Ing. Moravec - nedělat v budoucnu takovéto Zasedání zahájil a řídil starosta města Karel 
chyby a vše si vysvětlit - cílem je, aby město Ing. Šuma  - v jakém rozsahu má tedy graf Vrbický.  Přivítal přítomné a seznámil je               
neprodělávalo. V tomto smyslu také  očekával,   vypracovat ?s programem jednání. Ten byl jednomyslně 
že se vyjádří p. Strnadová s p. Kleinertovou.Ing. Moravec:  vypracovat mzdy po profesích      schválen.
 tajemník  -  cena KD a fitnes. nebyla součástí a pouze   pracovníky plynové kotelny Ing. Šuma - výsledek hlasování pro návrh usnesení: 
projektu.je možné vyčlenit uhelnou a plynovou kotelnou.13 pro
-  vnitřní prostory se budou dle možností města výsledek hlasování pro návrh usnesení:Usnesení č. 66/2007 :
dopracovávat.14 proZaM schválilo  program zasedání dne 20. 6. 
- je možný i eventuelní prodej fitnes., tak by se Usnesení č. 70/2007 :2007.
finance městu  vrátily.ZaM ukládá Ing.  Šumovi dopracovat               Návrhovou komisi schválilo ZaM  ve složení : 
Ing. Moravec dává protinávrh na usnesení :us.č. 45/2007 na základě připomínek členů ZaM.Mgr. Tesarčíková, p. Neliba, pan Chour
ZaM neschválilo zprávu odb. VŽP a FaP               usn.č.46/2007 – zástupcům města ve VH BTS výsledek hlasování pro návrh usnesení: 
o příjmech, výdajích a čerpání fin. prostředků při s.r.o předkládat zápisy z VH na zasedání ZaM.      13 pro provádění stavební akce - byty, Nerudova ul., - viz. prac. materiálUsnesení č. 67/2007 : objekt A,B.výsledek hlasování pro návrh usnesení :  14 proZaM schválilo  návrhovou komisi ve složení Mgr. výsledek hlasování pro návrh usnesení:  Usnesení č. 71/2007 :Tesarčíková, p. Neliba a p. Chour. 5 pro, 1 proti, 8 se zdrželoZaM bere na vědomí zprávu zástupců ve VH BTS  Ověřovatele zápisu byli navrženi ve složení :     návrh na usnesení nebyl přijats.r.o o splněných usneseních č.42,43,46/2007. Ing. Mádle, pan Semerádt
výsledek hlasování o původním návrhu:  14 prousn . č .61 /2007  –  odb .VŽP p ro j edna t                        výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro
Usnesení č. 73/2007 :s realizátorem projektu vypracování dvou studií Usnesení č. 68/2007 :

vnitřního uspořádání budovy kina. Radu města ZaM bere na vědomí  zprávu odb. VŽP a FP          
ZaM schválilo  ověřovatele zápisu ve složení : pověřuje odsouhlasením ceny za tyto studie. o příjmech, výdajích a čerpání fin. prostředků při 
Ing. Mádle a p. Semerádt. provádění stavební akce - byty, Nerudova ul., starosta - navrhuje pokračovat v úpravě kina dle 
V 17.10 přišel pan Tojmar. objekt A,B.předložené studie na základě dílčích projektů 

(elektrorozvody, soc. zaříz. a pod.)  v 19.00 hod. přišel Mgr. Špička.
2)  KONTROLA USNESENÍ Diskuse :
us. č 6/2007 – komisi pro výběrová řízení  p. Klouček - souhlasí s návrhem pana starosty 3) PLÁN PRÁCE ZaM  NA II. pol. 
informovat každé řádné zastupitelstvo o plnění    2007Ing. Šuma -  doporučuje vytypovat dle důležitosti 
usnesení  č.2006/208 včetně podání informace     jednotlivé kroky  Ing. Mádle     -  p. Záruba měl výsledek hlasování pro návrh usnesení:
o zveřejněných zakázkách. vytvořit 2 studie, dále upozornil, že není              15 pro
- p. Klouček podal informace o dokončovacích s   panem Zárubou sepsána žádná smlouva. Usnesení č. 74/2007 :prací na SOU starosta :  pan Záruba považuje 2 studie               ZaM schválilo plán  práce ZaM na II. pololetí us.č.28/2007 – výběrové komisi zpracovat za nadbytečné. 2007.podmínky pro vyhlášení veřejné soutěže na sběr  p. Lekner  -  připomínky ke studii :
 TKO V Benešově n.Pl. Od 1.1.2008. Termín a) internet. kavárna - nevhodně umístěná              4) ZPRÁVA KONTROLNÍHO VÝBORUzpracování : 28.3.2007   - p. Klouček : dne 18. 5. v prostoru pod balkonem   Ing. Mádle - přednesl zprávu o kontrole akce 07 proběhla schůzka členů VK. Členové se   

b)  prostor ve vestibulu by se dal využít užitečněji „Výstavba plyn. kotelny v kině firmou  Ventos“ přiklonili k tomu pokračovat v rozsahu malé 
než jako  šatna. (viz. příloha).zakázky,  tj. vyhlásit poptávkové řízení na sběr 
  Ing. Moravec  - znovu opakoval své námitky výsledek hlasování pro návrhy usnesení:TKO na 1 rok.
vznesené na lednovém  zasedání : 14 pro, 1 se zdržel Dotazy :
nesouhlasí s dílčími úpravami (bez staveb. Usnesení č. 75/2007 : Ing. Moravec - kdy bude vyhlášeno VŘ ?
povol.) ZaM bere na vědomí zprávu  kontrolního výboru starosta: 30. 9. 07 bude zvěřejněno na elektron. 
navrhuje objekt řešit jako celek na základě dotace a vyjádření  odboru VŽP ze dne 26.3.2007desce 
- nutná  kompletní PD. Usnesení č. 76/2007 :výsledek hlasování pro návrh usnesení:  14 pro
starosta:  pokud budeme čekat na dotaci tak kino ZaM ukládá  odboru VŽP při dalších realizacích  Usnesení č. 69/2007 : na 2 roky  uzavřeme. staveb řídit se návrhy sepsanými v opatření ZaM schválilo zpracovaný  harmonogram            p. Semerádt  - rozsah prací v kině pokročil  tak zpracovaném kontrolní komisí v oblasti s podmínkami  pro vyhlášení poptávkového řízení daleko, že nic nového nevymyslíme a je tudíž projektové dokumentace tak i v oblasti vlastní na Sběr TKO v Benešově nad Pl. na rok  2008. zbytečné zadávat vypracování nového projektu. realizace stavby.  us.č.27/2007 – kontrolnímu výboru prověřit p. Neliba  -  kompletní PD je základ. v 19. 40 odešla p. Franclová smlouvu o dílo na vytápění kina s f. Ventos          
Ing. Moravec  - nelíbí se mu, že město BŠ hledá z hlediska termínů plnění a skutečného rozsahu 
cestu jak něco realizovat bez staveb. povolení. 5) ROZBOR HOSPODAŘENÍ ZA I.Q 2007ve vazbě na předloženou smlouvu o dílo            
 tajemník :  toto ať posoudí Staveb. úřad. p. Kleinertová - předložila rozbor hospodař.,        ve výběrovém řízení.
 starosta - navrhl uskutečnit pracovní jednání k tomuto materiálu nebyly  žádné dotazy             - zpráva bude přednesena předsedou komise        
ZaM za účasti projektanta  p. Záruby. či připomínky.v samostatném bodě programu.
výsledek hlasování pro návrh usnesení:  výsledek hlasování pro návrh usnesení:usn.č.42/2007 – zástupcům města ve VH BTS 
14 pro 14 pros.r.o uložit jednatelce BTS s.r.o svolat valnou    
Usnesení č. 72/2007 : Usnesení č. 77/2007 :hromadu do 30.5.2007.
ZaM ukládá  členům ZaM připomínkovat studii ZaM bere na vědomí rozbor finančního - VH se uskutečnila dne 5. 6. 07 (viz. prac. 
rekon. kina v termínu do 27. 6. 07 (návrhy předat hospodaření za 1.čtvrtletí 2007.materiál).
starostovi města) s tím, že 28. 6. 07  od 17.00 hod. usn.č.43/2007 – zástupcům města ve VH BTS 
se uskuteční na toto téma  pracovní jednání ZaM.   6) PRODEJ, KOUPĚs.r.o iniciovat provedení personálního auditu      
Ing.Moravec – akce bytové jednotky – náklady, ve společnosti BTS s.r.o.  - Monaco :

ZÁPIS ze zasedání Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 20. 6. 07 od 17:00 hod.
ve velké zasedací síni MěÚ
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výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro ZaM schválilo prodej domu č.p.353 se st.p.č.327 8)  ODPRODEJ PODÍLU SPOLEČNÍKA      
v k.ú.Benešov nad Ploučnicí, Husova 353 V BTS s.r.o. Usnesení č. 78/2007 :
R o m a n u  H o r v á t o v i  b y t e m  B e n e š o v    D i sk us e :            ZaM schválilo odpis pohledávky ve výši 300 000,-
nad Ploučnicí,  Husova 353 za kupní  p .  Se m er ád t -  n av rh u je  no vý znalecký posudek   Kč za zbytek dohodnuté kupní ceny z převodu 
cenu 250.932,-Kč. + jaká by byla návratnost,  náklady  do budoucna vlastnictví domu čp.187 se stavební parcelou 
 - koupě p.p.č. 273/1 apod. č.264/2 o výměře 775 m2 z majetku obce. 
Mgr. Tesarčíková - doporučuje pokusit se p. Neliba  -  nový odhad je nesmysl - cena           Soudním rozhodnutím ze dne 8.března 1994 byl 
dojednat s PF kompenzaci za   neoprávněně by byla vyšší  -  navrhuje podíl koupit.tento nárok zamítnut a rozhodnutí nabylo právní 
prodané pozemky p. Šlamborovi. Ing. Šuma  - upozornil na to, že klesá spotřeba moci 22.4.1994.
p. Lekner  - na tomto pozemku se nachází jílové tepla (občané zateplují domy). - nabídka p. Peče
podloží, velice nákladné zakládání staveb -  oproti tomu je dobrý stav zařízení, nevidí         výsledek hlasování pro návrh usnesení:
výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro do budoucna žádné  větší investice 14 pro
Usnesení č. 88/2007 :  ve 20.00 odešel p. UrxUsnesení č. 79/2007 :
ZaM ukládá  odboru SM jednat s PF ČR   p.    C h ou r    -  kd y ž  se  spočítají úroky z půjčky        ZaM neschválilo nabídku Petra Peče, bytem 
o bezúplatném převodu p.p.č. 273/1 jako náhrady + výdělek, bude město zatíženo na  10 let.Benešov nad Ploučnicí, Děčínská 494 na 
za neoprávněně vydané pozemky. Ing. Moravec: úroky se promítají do ceny tepla.odkoupení pozemku p.p.č.84/4 v k.ú. Benešov nad 
 - žádost manž. Gažiových  Ing. Moravec podává protinávrh :Ploučnicí za kupní cenu 14.203,-Kč.
výsledek hlasování pro návrh usnesení: ZaM schválilo nabídku společníka Ing. Jiřího  - žádost manž. Kleinových
14 pro Moravce na odprodej obch. podílu jako výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
Usnesení č. 89/2007 : společníka  BTS s.r.o. ve výši 37% město Usnesení č. 80/2007 :
ZaM neschválilo prodej  rozestavěné bytové Benešov nad Ploučnicí za cenu 6 480 550,-Kč.ZaM schválilo prodej st.p.č.806 v k.ú.Benešov 
jednotky č.5A v č.p. 279, ul. Nerudova, Benešov výsledek hlasování pro tento návrh usnesení:       nad Ploučnicí o výměře  21m2 a nově vzniklé 
nad Ploučnicí za cenu  157.477,- Ernestovi   4  p ro , 3  p r oti, 6 se zdrželo.p.p.č.700/3 v k.ú.Benešov nad Ploučnicí o výměře 
a Anně Gažiovým, bytem Benešov nad Ploučnicí, návrh na usnesení nebyl přijat12m2 za kupní cenu 3.399,- Kč manželům Monice 
Čs. armády 122 hlasování o původním návrhu ZaM souhlasí       a Tadeusi Kleinovým, bytem Benešov nad 
 -  Finanční záležitosti se záměrem odkupu 37% podílu společníka       Ploučnicí, Českolipská 454.
 Rozpočtové opatření  č. 2 ve společnosti BTS s.r.o  a ukládá starostovi  -  žádost manž. Matouškových
výsledek hlasování pro návrh usnesení: města připravit podklady a analýzy pro konečné manž. Matouškovi byli přítomni na jednání ZaM 
14 pro rozhodnutí.  a vysvětlili důvod žádosti (pozemek využívají při 
Usnesení č. 90/2007 : výsledek hlasování  :  5 pro, 4 proti, 4 se zdrželi  přepravě invalidní babičky).
ZaM schválilo návrh rozpočtového opatření č.2. tento návrh nebyl taktéž přijat.výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
 Rozpočtové opatření č. 3Usnesení č. 81/2007 :
 p. Lekner - upozornil na to, že škola udala při 9) BENEŠOVSKÝ  SLUNOVRAT 2007,    ZaM schválilo zřízení  věcného břemene práva 
vyúčtování NIN špatný počet žáků. SOBchůze a jízdy přes p.p.č. 36/1 a 36/3 pro manž. 
Mgr. Tesarčíková: zodpovědná pracovnice bude  výsledek hlasování pro návrhy  usnesení: 13 proMatouškovy, bytem  Sokolovská 410, Benešov 
samozřejmě  potrestána. Usnesení č. 96/2007 :nad Pl.
výsledek hlasování pro návrh usnesení: ZaM bere na vědomí zprávu o přípravách města -  žádost p. Moudrého
14 pro na pořádání akce Benešovský Slunovrat ve dnech výsledek hlasování pro návrh usnesení:14 pro
Usnesení č. 91/2007 : 22-24.6.2007.Usnesení č. 82/2007 :
ZaM schválilo návrh rozpočtového opatření č.3. - Sdružení obcí BenešovskaZaM schválilo  prodej  rozestavěné bytové 
Výtěžek z VHA výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 projednotky  č.3A  v č.p.279 ulice Nerudova, 
výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro Usnesení č. 97/2007 :Benešov nad Ploučnicí o velikosti 1+1 za kupní 
Usnesení č. 92/2007 : ZaM schválilo  návrh přezkoumání hospodaření cenu 109.312,-Kč Miroslavu Moudrému, bytem 
ZaM schválilo  použití výtěžku v částce  SOB za rok 2006 a závěrečný účet SOB bez Dolní Habartice 167. 
133.400,32Kč, poukázaný na náš účet jako výhrad.-  žádost p. Vyčítala
povinný odvod provozovatelů loterií a jiných výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
podobných her. Výtěžek bude použit v souladu se 10) DISKUSE  Usnesení č. 83/2007 :
zákonem č.202/1990 Sb.§4 odst.2 na veřejně  - Benar a.s.ZaM schválilo prodej rozestavěné bytové 
prospěšné účely (sociální, zdravotní, sportovní, starosta - přednesl dopis týkající se prodeje jednotky 5B v č.p.307 ulice Nerudova Benešov 
ekologické, kulturní, na krytí finančních majetku spol. Benar  (viz. příloha).nad Ploučnicí, o velikosti 1+1 za kupní cenu 
příspěvků občanským sdružením, spolkům,  -  Rekonstrukce náměstí :134.551,-Kč Arnoštovi Vyčítalovi, bytem 
z á j m o v ý m  o rg a n i z a c í m  a  c í r k v í m ) .  starosta - předložil studii zamýšlené rekon. Benešov nad Ploučnicí, Sokolský vrch 409. 
Přerozdělením výše uvedené částky je pověřena náměstí (viz. příloha).  - žádost  p. Krumpolce
RaM.    Ing. Moravec  - ocenil profesionálně výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro

zpracovanou studii a navrhuje neodkladně vypsat Usnesení č. 84/2007 :
7)  OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY VŘ na kompletní PD  =  možnost získání dotace  ZaM schválilo prodej rozestavěné bytové 
 tajemník - dne 12. 4. 07 proběhla na MěÚ p. Ing. Mádle -  navrhuje seznámit s úpravami jednotky 6A v č.p.279 ulice Nerudova Benešov 
Pištorou z KÚ metod. pomoc. Pan Pištora náměstí členy Klubu důchodců.nad Ploučnicí  za kupní cenu 158.128,-Kč 
doporučuje zrušit OZV 1/01 a  1 /03, neuvádí  -  upozornil na špatně viditelné přechody pro Pavlovi Krumpolcovi bytem Benešov nad 
však konkrétní zákonné důvody o bezplatnosti, chodce.Ploučnicí, Českolipská 202.
proto vyčkáme rozhodnutí MV. -  navrhuje odměnu pro Ing. Šumu a Mgr. Špičku - žádost  p. Šillerové
- dále nám bylo doporučeno přijmout vyhlášky o za práci v BTS.výsledek hlasování pro návrh usnesení: 
Městské policii.  Ing. Moravec  : navrhuje tyto částky - 40 000,- 14 pro
výsledek hlasování pro návrhy  usnesení: 14 pro Kč pro Ing. ŠumuUsnesení č. 85/2007 :
Usnesení č. 93/2007 :   20 000,- Kč pro Mgr. ŠpičkuZaM schválilo  žádost Heleny Šillerové, bytem 
ZaM neschválilo  zrušení OZV 1/2001 a 1/2003, výsledek hlasování pro návrh usnesení: Benešov nad Ploučnicí, Vilová 548 o možnost 
ale vyčká zákonného postupu dle §123 zák.č. 13 proprodloužení podpisu smlouvy na odkoupení 
128/2000 Sb. o obcích s tím, že rozhodne   U sn es en í  č.  98 /2 0 07  :bytových jednotek č.8B a 9B do konce roku 2007.
o zrušení na základě případného rozporu  Z a M  sc hv á lil o   od m ěn u 40 000,- Kč Ing. Šumovi - žádost p. Šillera
s příslušnými zákony. a 20 000,- Kč Mgr. Špičkovi za práci v BTS s.r.o. výsledek hlasování pro návrh usnesení:14 pro
Usnesení č. 94/2007 : za rok 2006.Usnesení č. 86/2007 :
ZaM schválilo obecně závaznou vyhlášku ZaM neschválilo  záměr prodeje pozemku 
č.1/2007 o městské policii, která zároveň ruší 11) ZÁVĚRp.p.č.1113/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí pro 
obecně závaznou vyhlášku o městské policii   Je li ko ž  již nebylo dalších dotazů či připomínek účely užívání zahrady a pozdější výstavby 
ze dne 7.12.1995. požádal starosta členy návrhové komise               rod.domu žadateli Janu Šillerovi, bytem Benešov 
Usnesení č. 95/2007 : k předložení návrhu usnesení.nad Ploučnicí, Vilová 548.
ZaM schválilo obecně závaznou vyhlášku výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro-  prodej domu Husova 353
č.2/2007 o podrobnostech stejnokroje strážníků Usnesení č. 99/2007 :výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro,   
městské policie a jeho nošení. ZaM schválilo  návrh usnesení ze zasedání      1 se zdržel
 dne 20. 6. 2007.Usnesení č. 87/2007 :
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Šmicrův pohár si odvezli naši
V letošním školním roce se žáci naší školy Za reprezentaci školy poděkoval žákům 

zúčastnili ve Verneřicích 5. ročníku ředitel Jiří Špička sladkou odměnou               
fotbalového turnaje o Šmicrův pohár. a společným posezením se rozloučili              
Tradičně jsme i díky místnímu fotbalovému se sportovně úspěšným školním rokem.
klubu úspěšní. Letos obě kategorie /mladší                Jaroslava Novotná, Hana Franclová
i starší/ obsadily 1. místo. Ve starší kategorii                             učitelky TV
se nám navíc podařilo získat pohár natrvalo.

Mladší žáci: stojící zleva – J. Raba, M. Finkes, P. Lein, J. Chmelík,  sedící  zleva – J. Hoffmann,    
M. Hora,  . Bajak, M. Raba, chybí - L. Bárta, A. Hejna

Starší žáci: stojící  zleva – P. Kougl, A. Pop, P. Doležal, J. Ježek, sedící zleva – M. Koucký,             
L. Malhaus, chybí - J. Polanský, V. Němeček, O. Vaněk, L. Knespl

  Omluva: V minulém čísle benešovských novin jsem nedopatřením uvedla nesprávné jméno u 
žáka v dolní řadě – místo Lukáše Knespla byl na fotografii Lukáš Ježek. Gól proti 
Kamenickému Šenovu nedal Michal Klemera, ale Mirek Koucký. Klukům se tímto omlouvám.

                          Jaroslava Novotná  učitelka TV

Turnaj v malé kopané 
o „Pohár ředitele školy“

Stalo se již tradicí, že někteří „čerství 
absolventi ZŠ“ uspořádají  pro ostatní žáky   
ze všech tříd turnaj v malé kopané. 
Vzpomínám si na organizátory toho prvního  
– psal se školní rok 2003/2004 – Michal 
Mareš, Jaroslav Jäger, Jaroslav Chovanec, 
Lukáš Babička, Pavel Vitner, Jaroslav Surý. 
Jistě tehdy netušili, jak se jejich nápad 
„chytí“. Organizace letošního 4. turnaje        
se ujali „deváťáci“ Lukáš Knespl, Aleš Pop      
a Petr Doležal. Soutěž má už oficiální název 
„Pohár ředitele školy“. Letos poprvé             
ho vítězům ředitel Jiří Špička osobně předal. 
Majitelem putovního poháru se stala        
třída 8.C. 

    Jaroslava Novotná  
 uči  telka Tv

Mladí rybáři pasováni
po prázdninách v druhé polovině září.Celkem 18 dětí letos vedl pan Zelený          

      (rl)v dětském rybářském kroužku k zisku 
oprávnění k rybolovu. Předávání povolenek   
a pasovacích listin proběhlo v rámci rybářské 
soutěže, kterou si uspořádali v sobotu           
2. června 2007 na rybníčku u Benaru            
na Českolipské ulici jako vyvrcholení své 
letošní činnosti. Není bez zajímavosti,         
že na prvních dvou místech se v soutěži,       
ve které rozhodoval celkový součet délky 
úlovených ryb, umístnily malé slečny, mezi 
prvními pěti byly dokonce tři. Poděkování 
patří především rodičům a všem ostatním: 
ČRS MO Děčín, autobazar Ťukálek, 
restaurace u Bašistů, autodoprava Podhorec, 
potraviny Urbbi, pan Jiří Klouček a další. 

                            foto: (rl)Nový běh rybářského kroužku začíná          

Českomoravský pohár v BMX – Přerov,  Třinec
Ve dnech 15. - 16. 6. se závodníci Marek 

Pirzkall a Milan Myšík zúčastnili 4. a 5. 
závodu ČMP. V sobotním závodě Marek 
postoupil v kategorii 15-16 let z kvalifikace. 
Milan v kategorii 14 let stanul na stupni 
nejvyšším. Nedělní závod v Třinci se jel za 
pěkného počasí a M. Pirzkall opět postoupil 
z kvalifikace.  M. Myšík dojel ve finálové 
jízdě na druhém místě.

Průběžné pořadí Českomoravského poháru:
Marek Pirzkall 18. místo, Milan Myšík 

2.místo
Pozvánka:

Evropský pohár: Milan Myšík 4. místo 
25. a 26. 7 se koná Mistrovství České (poslední závod: Lotyšsko – Valmiera 9 -10. 6.)

republiky ve  FOURCROSSE v Praze             
Celkové pořadí v seriálu závodů  ME:           ve Stodůlkách.

6. místo (účast na 6. závodech z 10) 
Volné tréninky s přílbou a povinnou výbavou 

Konané závody v BMX o prázdninách: na dráze v pískovně po dobu prázdnin.
7. 7. ČMP Praha – Bohnice 14. 7. ME Francie Info -  mobi l :  720431673,  e-mai l :  

1. – 2. 9. VC Intercup Hranice na Moravě MilaMysik@seznam.cz.

Výsledky turnaje 
v lidském stolním fotbale 

V rámci Slunovratu 2007 proběhl v neděli 
24. června na koupališti turnaj v lidském 
stolním fotbalu. Umístění první čtyř družstev:

1. Stouni
2. Drink Team (obhájci z minulého roku)
3. Nonstop Gorilla
4. STS Chvojkovice - Brod 

Celkově se zúčastnilo 12 šestičlenných 
teamů, podmínkou bylo, že v každém z nich 
musela být minimálně jedna žena/dívka. Díky 
všem zúčastněným za povedený sportovní 
zážitek!                                                      (rl)  

8. září - Benešovský medvěd 
- nohejbalový turnaj na koupališti        

v Benešově nad Ploučnicí

12. září - Zasedání městského 
zastupitelstva 

- velká zasedací místnost městského 
úřadu, přístupné veřejnosti, začátek         
v 17.00 hodin

Nejbližší akce ve městě
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parku. „Nejlépe se mi ale trénuje na cvičné Rychlá kola a svět automobilových 
dráze autoškoly u místní benzínky. Je tam závodníků. Když tohle všechno zmenšíme 
dobrý povrch,“ vysvětluje.v poměru 1:10 a zavítáme při tom                

Kromě rallye má Jakub i další koníčky. do Benešova nad Ploučnicí, nemůže nám 
Jedním takovým je fotbal. Na otázku,          vyjít nic jiného než jméno třináctiletého 
jak se dá skloubit rallye a fotbal dohromady, Jakuba Hoffmanna. Jakub už dva roky jezdí 
odpověděl. „Aktivity fotbalu a mého ježdění tzv. RC rallye závody. „Když to vysvětlím 
se kryjí jen jednou do měsíce. Chtěl bych leto zjednodušeně, jde v podstatě o klasické 
s odjet celý šampionát, proto dávám závody rallye jen s tím rozdílem, že na trati 
v takových chvílích přednost rallye,“ uvidíte modely aut ovládané vysílačkou,“ 
přiznává.  Pokud byste i VY chtěli vidět,      říká. K tomuto koníčku se nedostal žádnou 
co Jakub se svým modelem dovede, budete náhodou. Závodění mají v rodině. Jakubův 
mít skvělou příležitost už v sobotu              tatínek Radek přiznal, že ještě před 
21. července na benešovském koupališti,    narozením syna, jezdil „trabantový“ 
kde bude hostem Tuning Party. rallyecross a celý jeho dosavadní život         

Závodní auto má třináctiletý Jakub se v podstatě točil kolem aut. „Dříve jsem 
Hoffmann jen jedno. Na každý závod ho      pracoval i jako mechanik a opravování aut      
ale převléká do nového kabátu. Kastlí má prý se věnuji i dnes,“ vysvětluje.
hned několik.  Závodní auto vybírali s Jakubem společně. 

                            Foto: Jana Hoffmannová„Model Subaru impreza jsme i s vysílačkou 
objednali přes internet. Není to vůbec levná 
záležitost. Jen základní výbava vyšla na šest 
tisíc korun,“ počítá Jakub. Bez dalších 
investic se ale neobejde ani následná péče      
o auto. „Je to, jako bychom měli doma úplně 
normální automobil. Kupujeme nové 
pneumatiky, měníme olej v tlumičích, 
kontrolujeme světla, nyní jsme objednávali 
nová ložiska,“ doplňuje maminka Jana. 
Postupem času se Hoffmannovi naučili,        
že je lepší investovat do kvalitnějšího a tudíž 
dražšího vybavení. „Na začátku jsem měl 
například levnější baterie do auta. Brzy mi   
ale odešly. Pak jsme pořídili dražší a musím 
říct, že to bylo hned znát. Auto je teď o něco 
rychlejší,“ říká Jakub.

V loňském roce jezdil Jakub ve dvou 
závodech. Ikdyž do nich vstoupil uprostřed 
sezóny jako úplný nováček, dokázal některé 
ze závodů vyhrát. „V Junior třídě zvítězil 
vloni ve dvou šampionátech. První byl v RC 
Cyprus a RC Německo,“ vzpomíná pyšně 
maminka. Letos jezdí v kategorii Elite S 2000 
a prozatím se v tabulce drží na druhé příčce. 
Má za sebou celkem pět závodů a další tři ho 
ještě čekají. „V Jakubově skupině soutěží 
celkem 14 závodníků z celé republiky.        
Na prvního v tabulce ztrácí 5 bodů,“ kouká   
do tabulky táta. Pokud se Jakubovi podaří 
vyhrát šampionát nebo se alespoň umístit     
do třetího místa, čeká ho prý velká rodinná 
oslava. „Vítězství v jednotlivých závodech 
slavím doma s rychlými špunty, ale když 
Jakub vyhraje celé mistrovství, oslavíme       
to třeba někde v restauraci,“ slibuje maminka.  
Na závody vyrážejí Hoffmannovi tak jednou 
do měsíce. Berou to jako příjemné 
odreagování a vždy se na takový výlet těší.    
U fandění nesmí u trati chybět ani další člen 
jejich rodiny, kterým je sameček fretky 
domácí Pišta. Každému závodu samozřejmě 
předchází trénink. Jakub k němu využívá 
hned několik míst. Dobře se mu prý jezdí 
přímo před domem, kde bydlí, u tělocvičny   
na Sokolském vrchu nebo v zámeckém 

Jakub: Letos jsem vyhrál už 2 závody
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Kapka zpráv z mateřské školy
Slavili jsme den dětí a to hned dvakrát         

- 1. června společně se staršími kamarády      
ze ZŠ, ke kterým jsme se přidali zpěvem        
a tancem a den předem jsme si užili               
na zahradě setkání  s  pohádkovými 
postavami, spoustou soutěží a úkolů           
pro radost. Plnily se nám snadno, vždyť 
přemýšlení, zpívání, dovednosti a pohyb jsou 
po celý rok v naší školce přirozenou činností. 
Za tyhle radovánky děkujeme paní učitelce 
Haně Franclové a její prima třídě, za sladkosti 
a dobrůtky pak panu Pižlovi a J. a P. 
Strnadovým z cukrárny Pusinka. Pak už jsme 
se připravovali na rozloučení s našimi 
nejstaršími a slavnostním „vyřazením“         
ze školky je poslali do „už  opravdu velké 
školy“. Letošní rozloučení s předškoláky 
proběhlo na koupališti a přes to, že počasí 
koupání nepřálo, slavnostní atmosféra, 
pohoštění a dárky udělali své. Za tyto dárky 
patří velký dík manželům Němcovým z firmy 
Autoteam Němec (poskytovat dárky pro naše 
školáky je pro ně už téměř tradicí) a také 
Wernerovým – hračky.  Jsme na úplném 
konci školního roku, a tak se sluší poděkovat 
sponzorům, příznivcům a přátelům, všem, 
kteří na nás pamatují a podporují nás (krásná 
mašina od paní Martanové bude „broučky“ 
jistě dlouho těšit). Přejeme všem krásné 
prázdniny či dovolenou, užijme si odpočinek 
v pohodě a radosti.  

                                         Vaše učitelky MŠ

Školka se loučila s nejstaršími
S e  d v ě m a  b u d o u c í m i  š k o l á k y,                 

kteří už v září zasednou do lavic benešovské 
základní školy se v první letní den 21. června 
rozloučila veleňská mateřská školka.         
Pro Kubu Hájka a Ríšu Maška připravila 
slavnostní ceremoniál a dopoledne plné 
soutěží a zábavy. Ostatní děti ze školky se     
se svými nejstaršími kamarády rozloučily     
se vší parádou. Oba kluci dostali šerpu 
s nápisem Školák 2007, školkovské 
vysvědčení a spoustu dárečků.  

                   Text: (ah), foto: MŠ Malá Veleň

Veleňská školka vyrazila na olympiádu
Hod na cíl, hod do dálky, skok z místa a běh bavili a do příštího roku vše pěkně 

na 20 metrů. Přesně v těchto disciplínách   n at ré nujeme a ukážeme, co v nás je,“ usmívá 
se v polovině měsíce června mezi sebou se ředitelka školky Kamila Randová.              
utkaly děti z celkem 9 mateřinek z Děčína   I  n a poslední místo si sportovci z Malé Veleně 
a okolí na 3. ročníku Olympiády mateřských domů odvezli pěkné medaile a školkovou 
škol, kterou na sportovním hřišti ZŠ nástěnku jim teď zdobí pamětní list z tohoto 
Vrchlického uspořádal Dům dětí a mládeže velkého sportovního klání.                       (ah)
v Březinách. Na startovních čarách nechyběli  
ani předškoláci z mateřské školy v Malé 
Veleni. Hájit svoji školku vyrazili 
v červených trikotech a zelených kšiltovkách. 
Do boje o medaile se pustili čtyři 
nejšikovnější sportovci – Kuba Hájek, Ríša 
Mašek, Kuba Šlambor a Pavlík Hurt. 
S velkým transparentem: Šikulové z Veleně 
do toho! jim přijel fandit i zbytek dětí           
ze školky. Souboj s ostatními školkami nebyl 
vůbec jednoduchý, ale kluci bojovali           
do posledního okamžiku. „V disciplíně hod 
na cíl dokonce skončili na třetím místě.       
Při součtu všech bodů, jsme ale nakonec 
skončili až na úplně posledním místě. Nám    
to ale nevadí, perfektně jsme se při olympiádě 

Šikulové z Mateřské školky v Malé Veleni 
přijeli na olympiádu v červených trikotech.   
Foto: MŠ Malá Veleň

Autorské čtení 
Kravatování

Už ani nevím, po kolikáté jsem okupoval    Představení bylo kladně přijato, neboť bylo 
s kapelou náměstí v den Benešovského sdílné až ukecané. Tuto akci jsme pro zájem 
slunovratu. absolvovali o týden později na slavnostech 

V minulých performancí jsem zpracovával zámku města Děčín na nádvoří, kde jsme byli 
témata od ekologie, státnosti až po muže        odměněni velkým potleskem. Za pozvání 
a ženu ve společnosti. Některé akce s malými děkujeme Artczech com a Davidovi, majiteli 
změnami jako vloni exponovanou s názvem čajovny. Hudební plochu zkomponoval 
Triangl jsme absolvovaly i v Německu           Tomáš Bouda, zahrála jeho skupina Moving 
- Mnichově na festivalu Toollwood,             Picture, která pohladila i čeřila duši                
na festivalu v Praze a na Konopišti. a dotvářela záměr. Těmto také dík, hráli          

Letošním představením bylo aktuální v hudebním obsazení kytara, baskytara, bicí, 
sousto Parlament (takže legrace až sranda       varhany, saxofón.
i ironie). Po sestavení radikálního spolku Děkujeme za ozvučení p. Josefu Bříškovi 
Opona, jsem sestavil scénář dle odpozorování jako i Petrovi Bříškovi za efekty, rodině 
postřehů z ranních přenosů ČT. Hlavní Bergmanově za poskytnutí prostoru            
atributy - artefakty byly nočníky se zrcadly, pro autorské čtení.
hrací kostky, kopírované koruny (5 Kč            
v nákladech převýšeno 105x) jako                  
i symbolický stříbrný nočník včetně 
šachového zázemí. Vše dotvářelo děj.        
Také barevná plátna použita coby ošacení      
- vzpomínka na sponzorování podniku Benar, 
který si už tolikrát zahrál nejen doma ale i      
na ostrovech či v Asii.

Spolek Opona: Jakub Mužík, Walda Valík, 
Šárka Čuvalová, Lukáš Balán, Lucie 
Karchňáková a Já scénárista a principál. 

Již pátý ročník byl v obsazení nejen básníků 
ale i hudebníků. Walda Valík, Jan Mataj a host 
Jana Michalcová nejen četli, ale zároveň      
se doprovázeli na kytaru.

Jana Michalcová spolu s jejím manželem 
Liborem Michalcem z Lubence četli ze svých 
nových knih. Libor Michalec četl, vyprávěl 
vzpomínky z cest Afgánistánu, Pákistánu, 
které pravidelně vychází v časopisu Koktejl. 
Svou tvorbu představili také Jakub Mužík, 
dcera Lucie i Já, kteří autorské čtení 
organizujeme. Odměnou nám byl potlesk      
a hojná každoroční účast tak jako při 
předávání ceny stříbrné kravaty na červeném 
plyši Janě Michalcové. Cena byla předána 
podruhé, vloni si ji odvezla Svatava 
Antošová, naše největší lesbická básnířka      
z Teplic. Překvapením měl být autorský blok 
od Radka Sarköziho, známého z mediální 
kampaně na ochranu kantorů kontra 
ministryně Petry Buzkové. Následující čtení 
v nejbližší době chystáme v Unijazz klubu      
v Praze. 

Performance Parlament
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Pro ženy
Mackle M. – Láska v oblacích – letuška Katie žije vcelku 
jednotvárným životem, občas se vídá s nudným přítelem a stále touží 
zažít něco vzrušujícího. Ta možnost se naskytne při jednom 
z transatlantických letů.
Quinn  J. – Nečekaná láska – Michael se celý život honil                  
za ženskými, ale nikdy nedovolil, aby se zmocnily jeho srdce.
Thorne  L. – Rozhodnutí srdce – romanticko-historický příběh.

Detektivky 
Dušek  M. – Kulda je rychlejší – detektivní příběh ze současnosti.
Horáková N. – Dáma v modrém – je to obraz od uznávaného 
prvorepublikového malíře a připraví jeho dědici nejednu horkou 
chvilku.

Napětí
Nicoll R. – Srdce bílého muže – bývalí přátelé, infikování násilím, 
obracejí zbraně proti sobě. 
Preston D. – Relikvie – expedice v amazonské džungli pátrá            
po tajemném kmeni Kothogů. Nalezne chatrč s kultovními předměty 
kmene, mezi nimiž je dokonale propracovaná soška podivné bytosti.

Válečné
Rauss E. – Válka jako peklo – němečtí generálové vypovídající        
o východní frontě.

Nové knihy 
v městské knihovně

červenec 2007

Janková Janina
Ellnerová Libuše

Kratochvílová Růžena
Stuchlý Josef

Adamec Vlastimil
Nedvědová Jana
Čelikovská Anna

Macharová Božena
Petrů Ludmila

Matějů Drahoslava
Čechová Ladislava

Jiřinec Josef
Kýhos Miroslav

Leknerová Marta
Hanek Jaroslav

Tichá Marie
Houfková Věra

Hrušková Naděžda
Lenzová Anna

Bendová Blažena
Horňáková Marie

Šebková Marie
Hlobilová Jiřina
Slámová Božena
Lomická Irena

Michálková Marie
Franclová Věra

Kostivová Alžběta
Šindelářová Jaroslava

Šindelářová Milada
Pelikánová Božena

Túroczy Michal
Podolinský Josef

srpen 2007

Elstnerová Ludmila
Feistnerová Marie
Hedrich Jaroslav
Majorová Věra

Vegnerová Anna
Boumová Anna
Utratilová Věra
Vtelenská Marie

Lánová Alena
Vaszily Štefan
Rybnikář Josef
Zímová Věra

Čapský Alexandr
Dolejšová Marie
Linhart Stanislav

Kaftan Karel
Dolanová Bronislava

Kapková Marie
Příbrská Helena
Augsten Eduard
Bartošová Maria
Václavský Josef

Egrtová Drahuše
Janata Ladislav

Vrba Petr

Blahopřání
Dne 27. července 2007 oslaví 61. výročí svatby naši milí rodiče 

Jaroslav a Hedvika Hendrichovi z Benešova nad Ploučnicí.         
Do dalších let společného života přejí hodně štěstí, lásky                
a porozumění děti: Václav, Jarda, Anina a Iva s rodinami,    
vnoučata a pravnoučata

Jubilanti

Všem jubilantům 
přejeme vše nejlepší, 

hodně štěstí                   
a především pevné 

zdraví.  

V pátek 1. června otevírala výstava benešovských výtvarníků městské 
slavnosti v Heidenau. Na  vernisáži přivítal autory vystavovaných 
exponátů  Dagmar Tesarčíkovou a Pavla Urxe starosta města Heidenau 
pan Michael Jacobs.  Na slavnostním  otevření výstavy reprezentovalo 
naše město vedení základní školy, dále  zástupkyně klubu seniorů,        
za radu města pak paní Hana Franclová. Výstava je instalována 
v prostorách radnice Heidenau a potrvá až do září 2007.

Vernisáž byla velmi 
příjemným kulturním 
s e t k á n í m ,  k t e r é  
potvrdilo dobré vztahy 
partnerských měst.  

                  Jiří Špička

Výstava obrazů z Benešova n. Pl. v Heidenau

Starosta Heidenau 
pan Michael Jacobs, 
p a n í  D a g m a r  
T e s a r č í k o v á ,  
tlumočník pan Vokatý.

           foto: J.Špička
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 Prázdninové dvojčíslo vychází dne 25. července 2007.

Memoriál Ing. Emila Vrbického
i nemožnost účasti hasičů z Polska. Věříme, Dne 23.6.2007 se v rámci oslav 
že příští 10. ročník bude ještě lepší.benešovského slunovratu uskutečnila              

i tradiční soutěž hasičských družstev              Závěrem mi dovolte, abych poděkoval 
- 9. ročník memoriálu ing. Emila Vrbického. všem, kteří přispěli na ceny pro zúčastněná 

družstva. Zejména Městskému úřadu Soutěže se zúčastnilo deset družstev z osmi 
Benešov nad Ploučnicí, Vzájemné hasičské hasičských sborů,  dvěma družstvy                 
pojišťovně, pivovaru Svijany, Ústeckým se zúčastnili hasiči z Křešic a domácí  sbor 
pivovarům a dalším, například pánům hasičů, po jednom družstvu vyslaly SDH 
Savčukovi, Dmiterczukovi a všem firmám      Boletice nad Labem, Horní Habartice, 
a obchodníkům, kterým není požární ochrana Verneřice, Děčín - Staré město a družební 
města lhostejná a podporují náš hasičský sbor organizace německých hasičů z FFW 
celoročně. Děkuji i všem divákům                 Heidenau.
a příznivcům, kteří přišli naše soutěžící Přes počáteční obavy z časového sledu       
podpořit a povzbudit k lepším výsledkům.a proměnlivosti počasí, proběhla soutěž          

                           Pilecký Pavel  v požárním útoku na nástřikové terče bez 
vážnějších problémů s velmi dobrými          starosta SDH Benešov nad Ploučnicí.
výsledky.

Putovní pohár a ocenění za 1. místo získal 
za dosažený výsledný čas 41:15 s kolektiv 
hasičů  z Markvartic. Druhé místo časem 
48:00 s obsadily ženy z Benešova nad 
Ploučnicí a na třetím místě se v čase 49:15      
s umístil kolektiv hasičů z Heidenau.           
Při předávání ocenění zúčastněným 
družstvům došlo mezi SDH Benešov nad 
Ploučnicí a FFW Heidenau k předání 
pamětních darů k 15ti-letému jubileu naší 
spolupráce. Jedinou stinnou stránkou celé 
akce bylo odřeknutí účasti dalších družstev 
hasičských sborů z našeho okresu                    

Program letního kina
v Benešově nad Ploučnicí
Program letního kina
v Benešově nad Ploučnicí

Červenec

27.7. Piráti z Karibiku 
Na konci světa 
 

Srpen
   
  3.8. Kdo je tady ředitel?

 
10.8. Obsluhoval jsem  
            anglického  krále

 
17.8. Babel

 
24.8. Nejlepší sportovec
            století

 
31.8.    Bestiář

 

Září
   
   7.9.    A bude hůř 

 

Oprava  že lezničního  přejezdu.                
O víkendu 2. a 3. června proběhla celková 
rekonstrukce železničního přejezdu               
u nádraží. Akce byla spojena s celkovou 
uzavírkou. 

                                                     Foto: (rl)

Koncert skupiny U-Style. V pátek         
15. června se na letní terase restaurace          
na koupališti konala zábava s kapelou          
U-Style. Živou hudbu můžete v létě              
na koupališti slyšet pravidelně každý měsíc.                                                  

           Foto: (rl)

Loučení se školkou. V úterý 26.6. 
proběhlo na koupališti slavnostní vyřazení 
žáků MŠ. Děti dostaly pamětní listy, plyšová 
zvířátka a nakonec i sladké občerstvení.

                                                     Foto: (rl)

Dětský den na koupališti. V sobotu         
2. června uspořádalo město úspěšný dětský 
den plný soutěží, sladkých odměn a písniček 
pana Bříška. Akci podpořili: restaurace        
na koupališti, Mateřské centrum Medvídek, 
ZO KSČM č. 3, hasiči a chovatelé. 

                                                     Foto: (rl)

Koupaliště zlevňuje. Služby města 
vycházejí vstříc návštěvníkům koupaliště       
a po 15. hodině zlevňují vstupné na 30 Kč    
pro dospělé a 10 korun pro děti. 

                                                     Foto: (rl) 


